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RM.0002.37.2021          PROJEKT  

Protokół nr XXXVIII/2021 

z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 4 sierpnia 2021 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:18 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Marek Bartoszewski.  

Sesja zwołana została na wniosek Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego zgodnie z art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021r. poz. 1372). 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Zastępcę Burmistrza Rzgowa Małgorzatę Rózgę, pracowników Urzędu 

Miejskiego oraz poinformował, że obrady XXXVIII sesji są transmitowane na żywo, natomiast 

nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Ad.2.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Marek Bartoszewski poinformował, że 

na ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 9 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radna Ewa Tyll, radny Zbigniew Cisowski, radny Paweł Redzynia, radny 

Kordian Skalski, radny Radosław Pełka, radna Kamila Kuźnicka.  

 

Obsługę prawną zapewniała r.pr. Lila Perka- Widerska.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów 

zgłosił na sekretarza obrad kandydaturę radnego Przemysława Szczecha.  

W głosowaniu: 8 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Przemysława Szczecha. 

 

Ad.4. 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski przedstawił porządek obrad i zapytał, czy 

są wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 1) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 2) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/290/2021 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 

powiatowych w 2021 roku. (DRUK 3) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Rzgów na lata 2021 – 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. (DRUK 4) 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków. 

(DRUK 5) 

10. Komunikaty, sprawy różne.  

11. Zamknięcie XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

W dyskusji wzięli udział: 

Mateusz Kamiński, Marek Bartoszewski, Pani Milena Łęgocka z Referatu Inwestycji, Jarosław 

Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Jan Spałka.  

 

Dyskutowano m.in. o budowie ul. Podłogowej. Na etapie projektowym być może uda się 

wynegocjować poszerzenie drogi. Droga ma być asfaltowa, bez chodnika. Ponadto na temat 

odwodnienia w Kalinie.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski złożył wniosek o wykonanie kanalizacji w ul. 

Ziołowej w Starowej Górze, a także w przyszłości rozwiązanie problemu na skrzyżowaniu ul. 

Inspektowej z ul. Centralną.    

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXVIII/371/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2021-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Ewa 

Tyll 

 

Ad.6.  

W dyskusji wzięli udział: 

Mateusz Kamiński, Anna Czarnocka, Rafał Kluczyński, Marek Bartoszewski, Adam Stawiany, 

Zbigniew Waprzko Anna Tumińska-Kubasa 

 

Radny Rafał Kluczyński zapytał Kierownika Adama Stawianego na temat zakupu piaskarek. 

Ponadto radny poprosił o zajęcie się rowami na ul. Łódzkiej od OSP w stronę ul. Sucharskiego.  

Kierownik Adam Stawiany poinformował, że zamierza zakupić dwie piaskarki o ładowności 

do 3,5 tony.  

Radny Zbigniew Waprzko poprosił o wybranie ziemi z rowów w Kalinie, ponieważ nie 

odbierają w sposób dostateczny wody.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXVIII/372/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rzgów na rok 2021. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Ewa 

Tyll 

 

Ad. 7.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXVIII/373/2021 zmieniająca uchwałę Nr 

XXXII/290/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2021 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Ewa 

Tyll 

 

Ad.8.  

W dyskusji wzięli udział: 

Mateusz Kamiński, Magdalena Górska, Marek Bartoszewski, Anna Tumińska-Kubasa, Jan 

Spałka, Zbigniew Waprzko.  

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski a także pozostali radni zaapelowali, aby 

konsultacje społeczne zostały nagłośnione w gminie, nie tylko poprzez stronę internetową.   

Burmistrz podzielił zdanie radnych.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXVIII/374/2021 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Rzgów na lata 2021 – 2030 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Ewa 

Tyll 
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Ad.9. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena 

Górska, Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski, radna Anna Tumińska-Kubasa, radny 

Wiesław Gąsiorek. 

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXXVIII/375/2021 w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych biologicznych 

oczyszczalni ścieków. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Ewa 

Tyll 

 

Ad.10. 

W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski, radny Stanisław Zaborowski, Kierownik 

Referatu Gospodarki Przestrzennej Justyna Pierzyńska, radny Jarosław Świerczyński,  

Radny Przemysław Szczech zabrał głos w sprawie działki sąsiadującej z OSP Kalinko. 

Właściciel zaproponował Burmistrzowi zamianę działki, jednakże nie doszło do porozumienia. 

W chwili obecnej działka została wystawiona na sprzedaż. Radny proponuje zakupić działkę, 

połączyć ją z działką za strażą, wytyczyć dwie nowe działki wraz z drogą od ul. Łącznej i 

sprzedać.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że propozycja radnego jest godna rozważenia.  

  

Ad.11. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski o 

godz. 11:14 zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XXXVIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2021.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

       /-/ Karolina Jardzioch                /-/ Marek Bartoszewski  

http://www.rzgow.pl/

